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Protokoll  
 
Mötets art:  Stym 15 
Datum: 2020-11-09 
Tid: 17:17 
Plats: Zoom 
 
Närvarande: 
Filip Björklund, Ordförande 
Gustav Westling, Vice Ordförande 
Emelie Skantz, Kassör 
Lisa Wilk, Koordinator 
Sara Flodin, Styrelseledamot 
George Khalaf, Styrelseledamot 
Henrik Larsson, Styrelseledamot 
Gustaf Wedfelt, Ettans Post 
Hedda Thulin 
 
1. Mötets öppnande 

 
1.1. Mötet öppnade 17:24. 

 
 

2. Formalia 
 
2.1. Val av mötesordförande 

Filip Björklund, valdes till mötesordförande. 
 

2.2. Val av justerare 
Emelie Skantz, valdes till justerare.  
 

2.3. Adjungeringar 
Inga adjungeringar. 
 

2.4. Godkännande av dagordning 
Punkt om SM lades till innan övriga frågor. 
Godkänd. 
 

3. Punkter 
 

3.1. Återkoppling 
George har pratat med Theo angående kontraktet och det kan ändras enkelt men det uppstår lite 
budgetfrågor eftersom då måste antingen bussnämndens budget höjas eller en ny budgetpost 
införas. George kommer prata med Theo igen och be honom kolla om det finns ett bättre 
försäkringsalternativ för m-bussen. 
Filip har fixat i trello så att man kan sätta tid på hur länge man tror att mötespunkter kommer att 
ta, för att förkorta mötestiden. 
Styrelsefotografering kanske under SMART. 
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3.2. Konstförening 

Hedda har en grupp med vänner som samlas ca en gång i månaden och målar tillsammans och 
tycker det skulle vara roligt att göra om det till en förening. Hedda undrar lite om vilka olika 
regler det finns för föreningar och deras generella struktur samt vilka som får delta etc. Styrelsen 
uppmuntrar Hedda att kontakta Julian i M-formatarna för att kanske göra lite event tillsammans 
med dem, annars måste en motion för att skapa en ny förening komma in till styrelsen till SM2. 
Styrelsen kommer att lägga upp mer information om motioner etc på facebook snart. 

 
3.3. Corona och fester 

Campus är fortfarande tomt. Varit några som känt sig lite sjuka under t.ex spexveckan, 
fortfarande viktigt att följa riktlinjerna och stanna hemma om man känner sig sjuk. Styrelsen 
måste se över om hur sektionen ska ta ställning till corona och event på sektionen efter 19 nov 
och SMART. Styrelsen beslutar att corona suger. 
 

3.4. ÖPH rekrytering 
Förbehåll - Adele är huvudsökande och Petter är medsökande. 
Förbehåll - I före detta “PHÖPO-anda”måste sökande någon gång under mottagningen dricka 
valfri kolsyrad dryck ur valfri sko. 
Styrelsen beslutade per capsulam att välja Adele och Petter till ÖPH 20/21 igår, 8 november 
2020 och beslutet med förbehåll protokollförs nu. 
 

3.5. SMART - Planering 
Gustav har skapat ett dokument för att planera SMART på drive och hela styrelsen går in för att 
skriva upp saker och planera dagen. 
Ledamöterna ansvarar för sina “sektionsområde”, om de vill hålla i det själv eller bjuda in någon 
nämndordförande för att diskutera punkten, t.ex NNO, KNO, SNO, PAS osv. 
 

3.6. SMART - Diskussion om förbättringsområden 
Mycket morala beslut som styrelsen måste ta (snabbt) som kan vara ganska psykiskt påfrestande 
och tar mycket tid från det man ville fokusera på när man sökte styrelsen. Det blir vårt jobba att 
tolka restriktionerna. 
Lägg till mottagningen under Coronadiskussionerna. 
 
Hållbart engagemang  
Svårt att få till rättvis rekrytering och alla som vill vara aktiva kan inte vara det vilket är väldigt 
tråkigt.  
Sektionskulturen hos oss kan vara ganska krävande, om man är engagerad/blir vald till någon 
post så förväntas man lägga ner all den tiden som krävs även om plugg/liv kan komma emellan. 
Detta kan göra att många känner press och stress under sitt engagemang vilket inte är bra utan 
det är tänkt att vara kul och givande, hur gör man sektionskulturen mindre krävande? 
Alkoholkulturen på sektionen är också stor. Det är inte en så stor alkoholhets men många som 
är sektionsaktiva kan använda alkoholen för att slappna av vilket kan leda till ett problem senare. 
Även stress från skolan kan påverka detta. Det borde inte behöva komma ambulanser till en 
fest.  
Någon annan styrelse som gör något bra för att uppmuntrar psykisk hälsa bland sina 
medlemmar? 

 
3.7. Utvecklingssamtal 

Filip och Gustav vill hålla utvecklingssamtal under perioden någon gång. 
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3.8. Uppföljning av verksamhetsplanen 

Kolla upp lite inför verksamhetsplanen, Filip och Gustav kanske kollar på det lite tills nästa 
möte. 

 
3.9. SM 

Det kan bli lite krångligt att ropa upp alla namnen på zoom-SM men svårt att hitta ett bättre 
alternativ. 
Kallelse till SM2 måste ut imorgon tisdag, 10 november. 

 
4. Mötets avslutande 

 
4.1. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 
 

4.2. Mötets avslutande  
Mötet avslutades 20:23. 
 

4.3. Nästa möte 
Måndag 16 november kl 17:17 på zoom. 
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_______________________                                                                 _________________________ 
Filip Björklund, mötesordförande                                                           Lisa Wilk, sekreterare 
 
 
 
 
 
_______________________ 
Emelie Skantz, justerare 
 
 


